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Protokół nr 49/22 
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury  

z dnia 7 lipca 2022 roku 
 

Na 9 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 7 zgodnie z załączoną listą 

obecności. 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła radna Edyta Śledziewska-  

Przewodnicząca Komisji. Przewodnicząca obrad po zapoznaniu się z listą obecności 

stwierdziła prawomocność obrad, powitała zebranych, przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia, następnie poprosiła o uwagi do zaproponowanego porządku 

posiedzenia i wniosła o uzupełnienie porządku  o punkt 7: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022  

w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 917,917A 

 
Komisja nie zgłosiła więcej  uwag i w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku 

głosów przeciw i  wstrzymujących się, przyjęła po zmianach następujący porządek : 

1. Przyjęcie protokołu nr 48/22 z dnia 22 czerwca  2022 roku 

2. Informacja o działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2021 r.  - druk nr 921 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek 

paliwa w Mieście Łomża na rok szkolny 2022/2023 – druk nr 914,914A 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Miasto Łomża – druk nr 918,918A 

5. Informacja dotycząca  przygotowań placówek kultury i oświaty do organizacji  

letniego wypoczynku dzieci i młodzieży w naszym mieście – druk nr 909 

6. Ocena przygotowania obiektów oświatowych do remontów  podczas wakacji.   

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 
2022 w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 917,917A 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

Ad. 1  

Przyjęcie protokołu nr  48/22 z dnia 22 czerwca  2022 roku. 

Komisja nie zgłosiła uwag i przyjęła protokół nr 48/22 z dnia 22 czerwca  2022 roku. 

Ad.2 

Informacja o działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2021 r.  - druk nr 921 

 
Pani Teresa Fromelc-Pawelczyk  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej przedstawiła 
w skrócie informację o działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2021 r., zgodnie  
z drukiem nr 921, w załączeniu do protokołu. 
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Radna Edyta Śledziewska-  Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Radny Tadeusz Kowalewski zwrócił uwagę, że liczba wypożyczeń w roku 

sprawozdawczym 2021 była wyższa, niż w 2020 roku, co jego bardzo mile zaskoczyło, 

bo spodziewał się innej tendencji, w związku z tym, że był rok pandemiczny. Niewielki 

wzrost zakupionych książek też jest bardzo ciekawy i wskazuje na to, że załoga 

biblioteki dosyć intensywnie pracuje nad tym, żeby ten księgozbiór w jakiejś tam mierze 

rozszerzać. Dodał, że to jest godne podkreślenia, że mimo wszystko w porównaniu  

z rokiem pandemicznym powracamy w jakiś sposób, może nie do normy, która była  

w 2017 czy 2018 roku, ale chyba w tym kierunku biblioteka zmierza. 

Pani Teresa Fromelc-Pawelczyk  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej potwierdziła, 

że wzrosła liczba czytelników o ponad 2000  i również wzrosła liczna wypożyczeń 

książek, bo ważne, żeby liczba czytelników przełożyła się na wypożyczenia. 

Podsumowuje obecnie te półrocze i wygląda na to, że tendencja jeżeli chodzi  

o wypożyczanie książek też jest wzrostowa. Dodała, że to jest duże zaangażowanie 

jej pracowników. Te projekty, które realizują, nie są realizowane tylko po to, żeby były, 

ale zawsze „jest w tle” czytelnictwo i to, żeby mówić o tym, że biblioteka istnieje,  

że to jest dobre miejsce do spotkań, ale również do wypożyczeń książek, do rozmów, 

o książce, do imprez, które towarzyszą działalności. 

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że sam korzystał z  biblioteki, bardzo sobie 

chwali obsługę, usługę  i działalność Pani Dyrektor. Zachęcił Kolegów i Koleżanki 

radne, żeby byli czytelnikami naszej biblioteki. 

Pani Jolanta Chojnowska – Przewodnicząca NSZZ „Solidarność” Pracowników 

Oświaty stwierdziła, że dołącza się do „laurki” dla Pani Dyrektor, ponieważ cieszy to, 

że rola edukacyjna tej biblioteki zaczyna się już od najmłodszych. Dodała, że widać, 

„że ta placówka żyje na wszystkich polach” i podziękowała Pani Dyrektor. 

Radna Edyta Śledziewska-  Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że biblioteka 

realizuje projekty i dużo ma  takich działań około edukacyjnych i jest widoczna. 

Wszystko jest dobrze nagłośnione, ludzie wiedzą o w tym, co dzieje się w bibliotece. 

Pogratulowała Pani Dyrektor. 

Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 

Radna Edyta Śledziewska -  Przewodnicząca Komisji podziękowała Pani Dyrektor  

za przedstawienie informacji o działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

Ad.3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa 

w Mieście Łomża na rok szkolny 2022/2023 – druk nr 914,914A 

 

Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił wniosek i projekt 

uchwały  w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Mieście Łomża na rok 

szkolny 2022/2023, zgodnie z drukiem nr 914,914A, w załączeniu do protokołu. 

 

Radna Edyta Śledziewska-  Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
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Radny Ireneusz Waldemar Cieślik poprosił o wyjaśnienie do jakich miejscowości  

dowożone są dzieci. 

 Pan Paweł Piwowarski – Naczelnik Wydziału Edukacji wyjaśnił, że dzieci  

niepełnosprawne są  dowożone  do Ostrołęki i Długoborza. 

 

Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 

 

Komisja w wyniku głosowania 7 głosami za, przy braku głosów przeciw  

i  wstrzymujących pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostek paliwa w Mieście Łomża na rok szkolny 2022/2023. 

Ad.4  

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego dzieci objętych 

wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach i oddziałach 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Łomża – druk nr 918,918A 

 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta przedstawił wniosek i projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę  w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym  

w publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Łomża, zgodnie z drukiem 918,918A,  

w załączeniu do protokołu. 

 

Radna Edyta Śledziewska-  Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

 

Komisja nie zgłosiła pytań. 

 

Komisja w wyniku głosowania 4 głosami za, przy 1 głosie przeciw  

i  2 wstrzymujących pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 

dzieci objętych wychowaniem przedszkolnym w publicznych przedszkolach  

i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Miasto Łomża. 

Ad.5 

Informacja dotycząca  przygotowań placówek kultury i oświaty do organizacji  letniego 

wypoczynku dzieci i młodzieży w naszym mieście – druk nr 909 

Radna Edyta Śledziewska-  Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

Radny Tadeusz Kowalewski zwrócił uwagę, że wszystkie placówki, które wykazały 

swoją aktywność w czasie wakacji podały, że ich działalność jest bezkosztowa dla 

osób, które będą z tego korzystać, jedynym wyjątkiem jest muzeum. Poprosił  

o wyjaśnienie skąd wynika taka kalkulacja 50 zł za usługi muzeum, czym to jest 
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podyktowane i czy to jest niezbędne, bo jego  zdaniem muzeum osłabia swoje 

możliwości, bo jeżeli ktoś ma  możliwość pójścia gdzie indziej za darmo, to nie będzie 

płacił 50 zł w muzeum.  

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta odpowiadając na pytanie 

stwierdził, że trudno jemu określić z czego wynika ta odpłatność, natomiast wiadomo, 

że wszelka działalność wiąże się z koniecznością ponoszenia kosztów na 

przygotowanie wystaw, czy innych stałych ekspozycji, więc to jest na pewno tym 

podyktowane. Dodał, że wystąpią do Pani Dyrektor, żeby odpowiedziała Panu 

radnemu na to pytanie w sposób wyczerpujący.  

Radny Tadeusz Kowalewski stwierdził, że zgodziłby się z taką argumentacją w 100 % 

gdyby inni organizatorzy też wyznaczyli koszty, bo działalność innych  organizatorów, 

którzy przygotowują takie, czy inne wydarzenia też się łączy z tym, że jest praca, trzeba 

pewne rzeczy wykonać i oni potrafią w ramach swojej działalności zrobić to bezpłatnie 

dla użytkowników, a ta placówka wprowadza dziwny paradoks. Poprosił, by 

negocjować, żeby muzeum w ramach swojej dzielności statutowej taką działalność 

prowadziło. 

Radna Edyta Śledziewska-  Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że widać,  

że w innych placówkach na pewno też będą zużywane jakieś materiały. 

Pan Andrzej Stypułkowski – Zastępca Prezydenta Miasta stwierdził, że na pewno 

skierują to pytanie bezpośrednio do Pani Dyrektor muzeum i na pewno uzyskają 

wyczerpująca odpowiedź, natomiast też trzeba mieć na uwadze to, że w muzeum 

znajdują się eksponaty, które muzeum wypożycza, to też być może jest z tym 

związane. Dodał, że na pewno na kolejną komisję Pan radny otrzyma odpowiedź  

w formie pisemnej. 

Radny Ireneusz Waldemar Cieślik zwrócił uwagę na błędną datę  w puncie 5 informacji. 

Komisja nie zgłosiła więcej pytań.  

Ad.6 

Ocena przygotowania obiektów oświatowych do remontów  podczas wakacji.   

 

Pan Lech Dobrowolski – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju i Funduszy 

Zewnętrznych przedstawił informację o przygotowaniu obiektów oświatowych  

do remontów  podczas wakacji (informacja w załączeniu do protokołu).    

 

Radny Tadeusz Kowalewski  poprosił  o  zamieszczenie informacji przedstawionej 

przez  Pana Naczelnika w systemie „posiedzenia.pl”.  

 

Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 
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Ad.7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022  

w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 917,917A 

Pani Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta przedstawiła wniosek i projektu uchwały  

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2022 w działach merytorycznie podległych 

Komisji, zgodnie z  drukiem nr 917,917A, w załączeniu do protokołu.  

Radna Edyta Śledziewska-  Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

 

Komisja nie zgłosiła pytań i uwag 

Komisja w  wyniku głosowania 4 głosami za, przy braku głosów przeciw i 3  

wstrzymujących pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2022 w działach merytorycznie podległych Komisji. 

Ad.8 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radna Edyta Śledziewska -  Przewodnicząca Komisji zwróciła uwagę, że  Komisja 

otrzymała od  Pana Prezydenta informację, o którą wnioskowały Panie Prezes 

Związków Zawodowych. Informacja odnosi się do organizacji pracy w przyszłym roku 

szkolnym (informacja w załączeniu do protokołu). 

Komisja nie zgłosiła więcej spraw i wniosków. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego  Przewodnicząca Komisji zamknęła  

posiedzenie komisji. 

Przewodnicząca  

                        Komisji Edukacji i Kultury  

 

                       Edyta Śledziewska                        

      

Protokołowała: 

Izabela Jankiewicz  

 


